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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Matilda Ernkrans (S)

2019/20:1529 Finansiering av grundforskning

Nyligen uppmärksammade Kungliga Vetenskapsakademien (KVA) att medel 
för att finansiera unga forskare och grundforskning de närmaste åren kommer 
att påverkas starkt till följd av coronapandemins effekter på finansmarknaden, 
med sänkta eller indragna aktieutdelningar som följd. Enligt uppgift delade 
KVA och dess samarbetspartner i form av olika stiftelser ut 455 miljoner 
kronor under förra året – ett ansenligt belopp som har hjälpt flera unga forskare 
till en god start på sin forskarkarriär. Enligt uttalandet befarar KVA att den nya 
situation som har uppstått särskilt kan drabba just unga forskare. 
Vetenskapsakademien bedömer därför att staten måste ta ett större ansvar för 
att forskningen ska få mer statligt stöd via Vetenskapsrådet. 

Med hänvisning till ovanstående vill jag fråga statsrådet Matilda Ernkrans: 

 

Har statsrådet för avsikt att vidta några åtgärder för att särskilt stötta 
grundforskning och unga forskare då tillgången på externa medel för dessa 
kategorier befaras minska, och i så fall vilka?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-06-09
Besvaras senast
2020-06-17 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


